
اخبارخبر كوتاه
تیم ها مقابل ما محکم تر بازی می کنند اما ما باز هم قهرمان خواهیم شد

برخی اوقات برای بردن پرسپولیس از موارد غیرورزشی استفاده می شود

پخش فینال پرسپولیس - کاشیما در تلویزیون های شهری

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت:مفتخریم 
این  آن  از  قشنگتر  اما  می رویم  آسیا  فینال  به  که 

است که فینال در تهران انجام می شود.
برانکو درباره حضور پرسپولیس در فینال لیگ 
آسیا  فینال  به  که  گفت:مفتخریم  آسیا  قهرمانان 
از آن این است که فینال در  اما قشنگتر  می رویم 
تهران انجام می شود هیچ چیزی بهتر از این نیست 
این  مطمئنا  کنیم.  برگزار  تهران  در  را  فینال  که 
فینال بهترین فینال آسیا خواهد بود چرا که 100 
داریم  را  حق  این  و  داریم  تهران  در  هوادار  هزار 
در  توان  همه  با  بدون شک  کنیم.  بلندپروازی  که 
فینال آسیا بازی خواهیم کرد. به بازیکنانم اعتماد 
و اعتقاد کافی دارم. آنها روز گذشته مقابل سایپا به 
بهترین نحو اراده خود را نشان دادند و ثابت کردند 
از نظر روحی و ذهنی ریکاوری شده و آماده بازی 

در فینال هستند.
از دست داوران خیلی خیلی عصبانی بودم

خصوص  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
اتفاقات رخ داده بعد از بازی با سایپا و درگیری های 
را  من صحنه ها  گفت:   تختی،  ورزشگاه  تونل  داخل 
رفتم چرا که  به رختکن  زود  ندیدم چرا که خیلی 
خیلی خیلی عصبانی بودم. قبل از هر کسی از داوران 
ما می کنند  با  آنها  که  کاری  که  بودم چرا  عصبانی 
وحشتناک است. گلی که سایپا به ما زد مردود بود. 
من ندیدم در تونل چه اتفاقاتی رخ داد اما طبیعی است 
که از این به بعد همه تیم ها مقابل ما محکم تر بازی 

می کنند اما ما باز هم قهرمان خواهیم شد.
کاشیما را آنالیز می کنیم

وی در مورد محرومان و مصدومانش برای بازی 
اما  نداریم  فینال  در  محروم  کرد:  فینال خاطرنشان 
مهم  و  می آید  پیش  تمرین  و  بازی  در  مصدومیت 
یا  هست  کسی  چه  نمی کند  فرقی  برایمان  نیست. 
نه چرا که قبلا هم گفته ام فقط روی بازیکنانم تکیه 

می کنم و ما فلسفه خودمان را داریم. کاشیما را آنالیز 
می کنیم و دو بازی اخیر این تیم مقابل سامسونگ در 

نیمه نهایی آسیا را بررسی می کنند.
نیاز خاصی برای ارسال هیأتی زودتر از 

اعزام تیم  نیست
سرمربی پرسپولیس در پاسخ به این سوال که 
آیا نماینده برای بررسی امکانات به ژاپن فرستادند، 
گفت: یک گروه ما زودتر به ژاپن می رود و سفارت 
ما  خدمات  به  می کند.کاملا  همکاری  ما  با  هم 
از  زودتر  ارسال هیأتی  برای  نیاز خاصی  می دهند. 
اعزام تیم  نیست. بازی برگشت در تهران 15 روز 
دیگر است. آنها وقت کافی برای اینکه کسی اینجا 

بیاید و شرایط را ببینند  داشتند.
 ما به دنبال رویای خودمان هستیم

وی در مورد زمان بازی رفت و اینکه مسابقه به 
وقت تهران صبح است آیا این مسئله از لحاظ بدنی 
خاطرنشان  نمی کند،  ایجاد  مشکل  بازیکنان  برای 

کرد: ساعت 15 به وقت ژاپن است به همین خاطر 
تا  می گذاریم  مقاطع  آن  در  را  تمرین  ساعت  ما 

خودمان را با این شرایط تطبیق دهیم.
و  کاشیما  حمله  خط  قدرت  مورد  در  برانکو 
همه  مشخصه  گفت:  پرسپولیس  دفاع  قدرت خط 
و خاورمیانه خط حمله خوب  آسیا  تیم های شرق 
خط  یک  بیاورید  خاطر  به  اگر  را  الدحیل  است. 
و  بونجاح  حضور  با  هم  السد  داشت.  خوب  حمله 
ژاوی یک خط حمله قوی داشت. تمام تیم ها اصرار 
تیمی  می دانیم  دارند.  قوی  حمله  خط  داشتن  به 
که به فینال لیگ قهرمانان آسیا رسیده نمی تواند 
ضعیف باشد. می دانم کار سختی خواهیم داشت اما 

ما به دنبال رویای خودمان هستیم.
سبک فوتبال شرق آسیا متفاوت از 

خاورمیانه است
وی در مورد اینکه سابقه او در مربیگری نشان 
داده مقابل تیم های شرق آسیا خوب کار می کند، 

تصریح کرد: سبک فوتبال آنها متفاوت از خاورمیانه 
حمله  خط  و  هستند  تکنیکی  خیلی  آنها  است. 
خوبی دارند. شاید خلاقیت لازم را ندارند به همین 
خاطر بازیکن خارجی می گیرند. مخصوصا کاشیما 
یک یک مهاجم برزیلی خوب  دار د. او بسیار گلزن 

است و در پست پلی میکر هم کار می کند.
وضعیت نوراللهی نامشخص است

نوراللهی  احمد  وضعیت  مورد  در  برانکو 
خاطرنشان کرد: وضعیت نوراللهی نامشخص است. 
او بهتر از قبل است و امروز هم ام آر ای می گیرد. او 
با ما به ژاپن می  آید و تا روز بازی شرایطش بررسی 
مشخص  نوراللهی  وضعیت  موقع  آن  تا  و  می شود 

نیست.
برخی اوقات برای بردن پرسپولیس از 

موارد غیرورزشی استفاده می شود
اتفاقاتی که در  سرمربی پرسپولیس در مورد 
راهروی ورزشگاه تختی رخ داد و درگیری به وجود 
آمد، گفت:  نمی دانم چه شده و نمی خواهم در این 
در  که  می دهم  یاد  بازیکنانم  به  بدهم.  نظر  مورد 
چارچوب مقررات ورزشی رفتار کنند. همه دوست 
دارند پرسپولیس را ببرند. برخی اوقات ناخواسته از 

موارد غیر ورزشی هم استفاده می شود.
 زمین دیروز فوق العاده بد بود و دیروز 

روی زمین بازی نکردیم
وی در مورد اینکه بعد از بازی دیروز گفته شد  
پرسپولیس تاکتیکی نداشته و با فوتبال بزن زیرش 
و سانتر دنبال کسب پیروزی بوده است ، گفت: بله 
به همین خاطر  بود  العاده  بسیار فوق  چون زمین 

متاسفم که دیروز روی زمین بازی نکردیم.
منظورتان از بزن بهادر چیست؟

برانکو در پاسخ به این سوال که آیا از کرواسی 
بزن بهادر به پرسپولیس آورده است، گفت:  نمی دانم 

منظورتان چیست.

مدیر عامل باشگاه پرسپولیس و تنی چند از اعضای شورای شهر 
و شهرداری تهران در نشستی با یکدیگر درباره مسائل مختلف از جمله 

در پیش بودن فینال لیگ قهرمانان آسیا، گفتگو کردند.
به گزارش امتیاز و به نقل از سایت رسمی باشگاه پرسپولیس و 
به  بنابر اعلام حجت الاسلام عبدا... فاطمی نیا، حمیدرضا گرشاسبی 
همراه تعدادی از مسوولان باشگاه از جمله وی و حسین علیپور مشاور 
رئیس  و  شهر  شورای  عضو  نظری  حجت  با  نشستی  در  اداری  امور 
کمیته ورزش این شورا، محمد جواد حق شناس، دیگر عضو شورای 
شهر و سید علی اسماعیلی مدیر کل حوزه ریاست شهرداری تهران 

حضور پیدا کردند.
در این ملاقات درباره مسائل گوناگون مربوط به برگزاری فینال 
و  بود  خواهد  آن  میزبان  پایتخت،  که  ایران  در  آسیا  قهرمانان  لیگ 

همچنین دیگر موارد مربوط به باشگاه پرسپولیس چون ورزشگاه های 
شهید کاظمی و درفشی فر، بحث و تبادل نظر صورت گرفت.

این  در  نظری  حجت  باشگاه،  فرهنگی  امور  مشاور  اعلام  بنابر 
جلسه اعلام آمادگی کرد با توجه به اینکه هم حضور پرسپولیس در 
و هم شهر  به حساب می آید  ملی  رویداد  قهرمانان یک  لیگ  فینال 
تهران میزبان این رویداد مهم فوتبال است. تلویزیون های شهری در 
میادین و به ویژه بوستان ها بازی دو تیم در تهران را به طور مستقیم 

پخش کنند.
دوباره  راه اندازی  برای  همکاری  درباره  همچنین  جلسه  این  در 
زمین ورزشگاه شهید درفشی فر و تجهیز و توسعه مجموعه ورزشی 
شهید کاظمی که در هر دو از سرمایه های شهری هستند تبادل نظر 

صورت گرفت.

گرشاسبی: آبی ها هم موفقیت ما را می خواهند
ادعای جالب در مورد حمایت استقلال 

از پرسپولیس
اظهار  جدیدترین  در  پرسپولیس  مدیرعامل 
نظر خود ادعای عجیبی در مورد حمایت استقلال 
آسیا  قهرمانان  لیگ  در  قهرمانی  برای  تیمش  از 
ناظمی،  مازیار  توئیت  پیش  چندی  است.  کرده 
در  جوانان  و  ورزش  وزارت  عمومی  روابط  مدیر 
مورد تماس بازیکنان استقلال به پرسپولیسی ها 
و حمایت از آنها برای موفقیت در لیگ قهرمانان 
ایجاد کرد  را فضای مجازی  بزرگی  آسیا جنجال 
چراکه هواداران آبی اعتقاد داشتند در شرایطی که 
استقلال حال و روز خوبی ندارد این درست نیست 
بازیکنان این تیم از تیم رقیب حمایت کنند. فشار 
زیاد صفحات هواداری استقلال باعث شد مهدی 
رحمتی به نمایندگی از سایر بازیکنان پستی در 
اینستاگرام خود بگذارد و اعلام کند که هیچ کدام 
از بازیکنان استقلال تماسی با بازیکنان پرسپولیس 
از فشار هواداران خلاص  را  تیمش  تا  اند  نداشته 
کند.اما امروز حمیدرضا گرشاسبی در آستانه سفر 
برای حضور در فینال لیگ قهرمانان  پرسپولیس 
آسیا ادعای جدیدی را در مورد حمایت هواداران 
استقلال از پرسپولیس برای قهرمانی در این رقابت 
ها مطرح کرده است: به طور ویژه از سلطانی فر 
تشکر می کنم که در تمام مراحل کنار ما هستند 
و با دستورات ایشان توانستیم نماینده شایسته ای 
برای ایران باشیم و پرسپولیس امروز نماینده ورزش 
استقلالی  فوتبالدوستان حتی  و همه  است  ایران 
هستند.با  ایران  نماینده  موفقیت  خواهان  هم  ها 
این شرایط باید دید آیا صحبت های گرشاسبی با 

واکنش هواداران استقلال همراه خواهد شد یا نه.

اعلام اسامی 20 پرسپولیسی اعزامی 
برای بازی رفت فینال لیگ قهرمانان

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس، اسامی 20 
بازیکن را برای سفر به ژاپن و بازی رفت فینال لیگ 

قهرمانان آسیا اعلام کرد.
به گزارش امتیاز و به نقل از سایت رسمی 
باشگاه پرسپولیس و بنابر اعلام مدیر رسانه ای تیم 
فوتبال پرسپولیس، برانکو ایوانکوویچ 20 سرخپوش 
اعزامی به ژاپن برای بازی رفت برابر کاشیما آنتلرز 
را معرفی کرد. سید جلال حسینی، علیرضا بیرانوند، 
ابوالفضل درویش وند، شجاع  رادو شوویچ،  بوژیدار 
آدام  مصلح،  شایان  انصاری،  محمد  خلیل زاده، 
همتی، محسن ربیع خواه، کمال کامیابی نیا، احمد 
نورالهی، سیامک نعمتی، بشار رسن، امید عالیشاه، 
گادوین منشا، علی علیپور، حمیدرضا طاهرخانی، 
احسان علوان زاده، سعید حسین پور و سید محمد 
احسان حسینی، نفراتی هستند که فردا دوشنبه 
تهران را ابتدا به قصد دبی و از امارات به قصد ژاپن 

ترک خواهند کرد.

فتاحی: 
فقط استقلال باید درخواست بدهد

سعید فتاحی می گوید که فقط استقلال می 
تواند برای تغییر مکان برگزاری دیدار جام حذفی 
برابر سایپا درخواست بدهد. تیم فوتبال استقلال 
تهران در چارچوب رقابت های جام حذفی روز 
به عنوان میزبان مقابل سایپا  باید  ماه  آبان   10
صف آرایی کند.با توجه به اینکه AFC ایراداتی 
این  و  آزادی مطرح کرده  به ورزشگاه  را نسبت 
درخواست  است،  بازسازی  دست  در  ورزشگاه 
هایی از سوی شرکت توسعه و تجهیز و مدیریت 
ورزشگاه آزادی برای تغییر محل برگزاری دیدار 
دو تیم استقلال و سایپا وجود دارد تا وقفه ای در 
ایجاد نشود. سعید فتاحی مسئول  بازسازی  کار 
می  باره  این  در  لیگ  سازمان  مسابقات  کمیته 
گوید: » استقلال میزبان دیدار جام حذفی است 
و تنها درخواست این باشگاه است که می تواند، 
منتقل  دیگری  مکان  به  را  بازی  این  برگزاری 
کند. تاکنون هم هیچ درخواستی از سوی باشگاه 
لیگ  سازمان  و  فوتبال  فدراسیون  به  استقلال 

نرسیده است.«

حمید درخشان:
دایی باید شان مکتب پرسپولیس را 

حفظ می کرد
و  پرسپولیس  تیم  دو  بازی  پایان  اتفاقات 
کادرفنی  و  بازیکنان  بین  درگیری های  و  سایپا 

با واکنش حمید درخشان همراه شد.
پیشکسوت پرسپولیس درباره بازی حساس 
این تیم برابر کاشیما آنتلرز گفت: صمیمانه ترین 
تبریک خودم را به بازیکنان غرورانگیز پرسپولیس 
می گویم و هم از آقای برانکو و هم بازیکنان تیم 
که  خوشحالم  می کنم.  تشکر  عملکرد  این  بابت 
آنها علیرغم تمام مشکلات با نمایشی فوق العاده 
کیفیت خود را به رخ رقبای قدرتمند کشیدند و 

قابل ستایش هستند.
روی  پیش  سختی  بازی  داد:  ادامه  وی 
پرسپولیس قرار دارد. فدراسیون اما مسلما در این 
شرایط می توانست عملکرد بهتری داشته باشد. تیم 
در اوج مشکلات قرار دارد و این افتخار تنها مربوط 
به باشگاه پرسپولیس نیست و آبروی فوتبال ما در 
میان است. به نظرم آنها می توانستند بازی با سایپا 
را نیز به تعویق بیندازند، خصوصا در آن زمین و 
حساسیتی که وجود داشت. خوشحالم که حداقل 
مصدومیتی برای بازیکنان شکل نگرفت تا مشکلات 
چند برابر شود. بازیکنان فشار زیادی را در جدال 
به ریکاوری و  نیاز  و  بودند  السد متحمل شده  با 

استراحت بیشتری داشتند.
به  اشاره  با  پرسپولیس  سابق  سرمربی 
اتفاقات پایانی دیدار مقابل سایپا گفت: این اصلا 
در  نباید  نیست.  ما  فوتبال  برای  مناسبی  رفتار 
با  و  کرد  درگیر  را  بازیکنان  ذهن  شرایط  این 
تاریخ  بازی  این حاشیه ساز در آستانه مهمترین 
فوتبال ایران طی سالیان اخیر آنها را با مشکل 
نه  پرسپولیس  بازی  مهمترین  این  کرد.  مواجه 
محسوب  کشورمان  فوتبال  بازی  مهمترین  و 
فوتبال  آبروی  و  اعتبار  پای  اکنون  می شود. 

کشورمان در میان است.
بوژیدار  رفتار  خصوص  در  درخشان 
رادوشوویچ که معتقد بود کسی نباید به باشگاه 
با حریف درگیر شود  و  توهین کند  پرسپولیس 
گفت: به شخصه می گویم هیچ بازیکن خارجی با 
این خصوصیت رفتاری در تاریخ باشگاه نداشتیم. 
کاملا مشخص است که این حرکات او کاملا دلی 
و صادقانه است. مگر چه ارتباطی با هوادار دارد 
از نظر  او  بازی کند.  آنها فیلم  برای  که بخواهد 
فنی هم در دیدارهایی که به میدان رفته نمایش 
خوبی داشته است. البته من دقیقا نمی دانم چه 
اتفاقی در آن لحظات افتاد که باعث این درگیری 
به  که  اما  نیست  فوتبال  قاموس  در  این  شد. 
را  فعلی جو  در شرایط  نباید  بپردازند.  درگیری 
این  آستانه  در  بازیکن  و  باشگاه  تا  بزنند  برهم 

بازی مهم به مشکل بربخورند.
وی با اشاره با رفتار علی دایی که در بطن 
درگیری حضور یافته بود گفت: مسلما بزرگترها 
باید در این لحظات خود را نشان دهند و سعی 
در آرام کردن بازیکنان جوان خود داشته باشند. 
البته ممکن است اینقدر فشار روی او بوده باشد 
که باعث شده در آن لحظه نتواند تصمیم درستی 
بگیرد. به هرحال هر آدمی یک ظرفیتی دارد و 
در آن لحظه خارج از ظرفیت او بوده است. ولی 
احترام است و  قابل  ما  برای  این آدم  نهایت  در 
اما  شد.  قائل  احترام  او  برای  استادیوم  در  باید 
احترام  و  پرسپولیس  مکتب  شان  ایشان  کاش 
هواداران که به خاطر نام پرسپولیس به او احترام 

می گذارند و تشویق هم کردند را حفظ می کرد.

فتاحی سرپرست باشگاه سپاهان: 

استقلالی ها می توانند به بهانه جویی ادامه دهند

پاسخ  سپاهان  باشگاه  سرپرست  فتاحی  رضا 
همتای خود در باشگاه استقلال را داد.

رضا فتاحی سرپرست باشگاه سپاهان در گفتگو 
با »ورزش سه« به اظهارات اصغر حاجیلو سرپرست 
باشگاه  رسمی  سایت  به  که  استقلال  باشگاه 
تاثیرگذاشتن  دنبال  سپاهان  مثل  گفته،  استقلال 
داد:  پاسخ  اینگونه  نیستیم،   مسابقه  داور  روی 
استاد  را  ایشان  که   ( آقای حاجیلو   های  صحبت 
عنوان  ایشان  برای  احترام خاصی  و  میدانم  خودم 
یک پیشکسوت فوتبال قائل هستم (  عجیب است 

می  اینکه  از  بعد  معمولا  ایم؛  کرده  عادت  ما  ولی 
بریم این داستان را داریم. مکتب سپاهان حرفش را 
در زمین می زند؛ فقط ای کاش برنامه نود برگزار 
پخش  لیگ  نخست  هفته   ۹ داوری  آنالیز  و  شود 
می شد تا مشخص شود دو تیم سپاهان و نساجی 
بیشترین ضرر را از اشتباهات داوری متحمل شده 
اند. الان هم امیدوارم این آمار به زودی منتشر شود 

تا صحت گفته های ما مشخص گردد.
با توضیح در مورد صحبت هایی  رضا فتاحی 
که پیش از بازی مطرح کرده بود، افزود: البته این را 
هم باید بگویم؛ دوستان خواهشا یک بار دیگر بیاینه 
ما را بخوانند. ما در آن ، داور را به قضاوت صحیح 
دعوت کرده ایم حالا که سه امتیاز را گرفته ایم و 
این فرافکنی ها را می بینیم، متوجه می شویم که 
نگرانی هایمان بیهوده نبوده است.) البته همانگونه 

که در مصاحبه های قبلی گفته ام داوران ما قشر 
زحمتکش و باشرف فوتبال هستند (

صحبت  اینگونه  سپاهان  باشگاه  سرپرست 
در  معتقدیم  هم  هنوز  ما  داد:  خاتمه  را  هایش 
پناللتی مسلم طلب  استقلال و سپاهان یک  بازی 
از  را  اعتراضات خود  اما مثل همیشه  کار هستیم، 

مجرای قانونی پیش می بریم نه بازی های رسانه 
ای. بازی رفت استقلال و سپاهان برای ما تمام شد 
و هیچ زمان در گذشته متوقف نمی شویم و اکنون  
به فکر مس کرمان هستیم و در زمان گذشته نمی 
جویی  بهانه  به  داشتند  تمایل  هم  دوستان  مانیم. 

های بعد از شکست ادامه بدهند.
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